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دريچه

مدیرکل تعزیرات حکومتی خوزستان :
پرونده های زیادی پيرامون

قاچاق احشام تشکيل شده است
مدیرکل تعزیرات حکومتی خوزستان گفت: اغلب تخلفاتی که 
در سطح بازار و یا از سوی صاحبان واحدهای صنفی در بازار 
خوزستان رخ می دهد به دلیل اطلاع نداشتن کسبه و بازاریان از 

ضوابط و قوانین است.
در  تخلف  کاهش  راهکارهای  از  یکی  بیرانوندی  اله  نعمت 
و  آموزش عنوان کرد  را  اصناف مختلف  بین  و  بازار  سطح 
افزود: در این راستا از اتاق اصناف خوزستان درخواست شده 
دوره های آموزشی آشنایی با قوانین و ضوابط برای اصناف 

مختلف برگزار کند.
مدیرکل تعزیرات حکومتی خوزستان همچنین با اشاره به آسیب 
شناسی پرونده های تخلف در این اداره کل افزود: کمیسیون 
تعزیرات حکومتی به ریاست شخص استاندار خوزستان ماهی 

یک بار پرونده های تخلف این اداره کل را بررسی می کند. 
وی گفت: بعد از علت یابی و روشن شدن علت بروز تخلف به 
دنبال راهکار قانونی برای کاهش تخلف هستیم که آموزش 
بهترین راهکار کاهش تخلف در بازار تشخیص داده شده است.

مدیرکل تعزیرات حکومتی خوزستان افزود: البته برای افرادی 
که تکرار تخلف دارند تشدید برخورد در نظر گرفته می شود تا 

فرد خاطی  تخلف را تکرار نکند.
بیرانوندی با اشاره به اینکه تعزیرات حکومتی نقش رسیدگی 
به پرونده های تخلف را دارد افزود: در این فرآیند تنظیم بازار 
کالا و خدمات حلقه سوم رسیدگی تعزیرات حکومتی است و 
در حلقه های اول و دوم سازمان صمت و دستگاه هایی چون 
نیروی انتظامی و اداره اطلاعات کار نظارت را انجام می دهند.

وی در ادامه با اشاره به تشکیل هفت هزار و ۷۲۱ پرونده در 
۶ ماهه نخست امسال در این اداره کل افزود: تشکیل این 
تعداد پرونده نشانگر ورود خوب تعزیرات و البته وجود تخلف 
در بازار خوزستان است، یکسری افراد به حق قانونی خود قانع 
نیستند و مرتکب تخلف می شوند اما برخی به دلیل جهل 

قانون تخلف می کنند.
بیرانوندی با اشاره به اینکه به صورت هفتگی پلمب واحدهای 
صنفی متخلف در سطح بازار خوزستان انجام می شود ادامه داد: 
اینترنتی ۱۳۵  بر سامانه ۱۲۴ سازمان صمت، سامانه  علاوه 

تعزیرات حکومتی نیز آماده دریافت گزارش های مردمی است.
وی در ادامه با اشاره به قاچاق دام از خوزستان افزود: برخورد 
با قاچاق احشام به ویژه در مرز چذابه با قاطعیت در حال انجام 
است و پرونده های زیادی در این خصوص تشکیل شده است.

استاد دانشگاه شهيد چمران :
زلزله های خوزستان 

متاثر از گسل های دزفول است
عضو هیات علمی گروه جغرافیا و برنامه ریزی شهری دانشگاه 
شهید چمران اهواز با اشاره به علل وقوع زمین لرزه در روزهای 
اخیر در خوزستان، گفت: زلزله های اخیر در استان خوزستان 
مشخصاً متاثر از لرزش گسل های فعال حوزه دزفول است و 
گستره جغرافیایی شهرستان دزفول با گسل شمالی - جنوبی 
محدود شده و این گسل بارها به صورت زمین لرزه خود را 

نشان داده است.
مصطفی محمدی ده چشمه، در خصوص دلایل اخیر زمین 
که  زاگرس  رشته کوه های  کرد:  اظهار  خوزستان،  لرزه های 
تشکیل  را  هیمالیا   – آلپ  عظیم  چین خوردگی  از  بخشی 
می دهد، در جبهه برخورد سپر یا صفحه عربستان با صفحه 
ایران قرار دارد و نتیجتاً فشار بیشتری نسبت به سایر مناطق 
کشور تحمل می کند. در محدوده تماس دو سپر عربستان 
و ایران که در منطقه خوزستان، خلیج فارس و دریای عمان 

قرار دارد، نیروها از نوع "فشاری" هستند.
وی تاکید کرد: از این رو وقوع زلزله در سطح استان خوزستان 
مشخصا متاثر از وجود گسل های فعال متعدد در استان است. 
آمار زلزله های کشور نشان می دهد که از سال ۱۹۷۲ میلادی تا 
۱۹۹۰، مجموعا ۱۲ رخداد زلزله قوی در استان خوزستان ثبت 
شده است که شدیدترین آن ها با بزرگی ۶.۳ ریشتر در سال 
۱۹۷۹ در شهرستان های ایذه و مسجدسلیمان به وقوع پیوست 

که در جریان آن ۷۶ نفر کشته و تعداد زیادی مجروح شدند.
محمدی ده چشمه با اشاره به علل وقوع زمین لرزه در روزهای 
اخیر، در منطقه خوزستان بیان کرد: زلزله های اخیر در استان 
خوزستان نیز مشخصاً متاثر از لرزش گسل های فعال حوزه 
گسل  با  دزفول  شهرستان  جغرافیایی  گستره  است.  دزفول 
شمالی - جنوبی محدود شده است و این گسل بارها به صورت 

زمین لرزه خود را نشان داده است.
 البته با فاصله محدودی از دزفول، گسل فعال لهبری قرار دارد. 
بر این اساس علت وقوع زمین لرزه های شوشتر مشخصا فعال 

شدن گسل های دزفول است.

دبير اتحادیه واردکنندگان نهاده های دام و طيور :
مسئول پيگيری تخصيص

 ارز نهاده ها مشخص نيست
یک مقام مسئول گفت: مسئولیت تنظیم بازار عمده نهاده های 
هنوز  اما  شد  منتقل  جهاد  وزارت  به  وزارت صمت  از  دامی 
مسئول  وزارتخانه  این  ادارات  از  یک  کدام  نشده  مشخص 

پیگیری تخصیص ارز نهاده های دامی است.
عباس حاجی زاده گفت: بر اساس مصوبه هیأت دولت و ستاد 
تنظیم بازار وظایف تخصیص ارز ثبت سفارش نهاده های دامی 
از وزارت صمت به وزارت جهاد کشاورزی منتقل شده است اما 
هنوز متولی و مجری معرفی واردکنندگان به بانک مرکزی 

برای تخصیص ارز مشخص نشده است.
دبیر اتحادیه واردکنندگان نهاده های دام و طیور ایران افزود: 
در زمان جابجایی مسئولیت ها، معمولًا فرآیندهای اجرایی دچار 
سکته و توقف تا انتقال کامل وظایف و تعیین واحدهای مسئول 

و اجرایی جدید می شوند.
کالاهای  تأمین  روند  در  توقف  عدم  بر  تاکید  با  زاده  حاجی 
اساسی کشور تصریح کرد: برای جلوگیری از ایجاد وقفه در 
تأمین کالا باید در اسرع وقت مسئول یا مسئولین اجرایی و 

وظایف آنها در فرآیندهای اجرایی تعیین و معرفی شوند.
ایران  طیور  و  دام  نهاده های  واردکنندگان  اتحادیه  دبیر 
جهت  اجرایی  واحد  تعیین  در  روند  تسریع  کرد:  خاطرنشان 
پیگیری تخصیص ارز می تواند فرآیند تأمین کالاهای اساسی 

مورد نیاز کشور را سرعت بیشتری ببخشد.

نگاه روز

مسئول آزمایشگاه محيط زیست خوزستان :
8 بيمارستان مشکل

 امحای زباله های عفونی دارند
مسئول آزمایشگاه اداره کل حفاظت محیط زیست خوزستان 
در  بیمارستانها  در  عفونی  زباله های  امحای  شیوه  به  نسبت 
شرایط همه گیری کرونا هشدار داد و خواستار نظارت بیشتر 
دانشگاه های علوم پزشکی بر نحوه بی خطرسازی پسماندهای 

عفونی شد.
صغری رستمی اظهار داشت: بر اساس قانون، متولی ساماندهی 
هستند،  پسماندها  این  تولیدکننده های  عفونی،  پسماند 
پسماندهای عفونی هم جزو زباله های ویژه محسوب می شوند 
که در سیستم های بی خطرسازی، بی خطر می شوند البته این 
روش باعث نمی شود که از حالت ویژه خارج شوند، بلکه با این 

روش برای امحای درست آماده سازی می شوند.
وی افزود: زباله های عفونی حاوی انواع و اقسام آلاینده های 
میکروبی یا ترکیبات شیمیایی یا پانسمان و بافت و خون و 
... هستند و اخیرا نیز به دلیل شیوع ویروس کرونا دفع این 
پسماندها نیازمند نگاه ویژه است زیرا در صورت عدم امحای 
درست این زباله ها می توانند به عامل بیماری و انتقال ویروس 

مبدل شوند.
رستمی اضافه کرد: با توجه به اینکه همه بیمارستانهای استان 
پذیرش بیماران مبتلا به کرونا انجام می دهند، امکان انتشار 
ویروس در صورت عدم امحای صحیح وجود دارد و باید به این 

مساله توجه جدی شود.
وی تاکید کرد: بیمارستان ها و دانشگاه های علوم پزشکی متولی 
بهداشت جامعه هستند و اگر کنترل درستی بر روی آنها نشود 
فرآیند سلامت زیر سوال می رود، بنابراین انتظار است که روی 
بیمارستان ها به نحوی کنترل و نظارت بیشتری صورت گیرد تا 

احتمال انتشار ویروس به حداقل برسد.
بزرگ خوزستان، در  بیمارستان  از ۶۱  اظهار داشت:  رستمی 
هشت بیمارستان مشکلاتی از بابت امحای زباله های عفونی 
وجود دارد، البته این به معنای نداشتن سیستم بی خطرسازی در 
همه این بیمارستان ها نیست و برخی از آنها سیستم امحا دارند 

اما غیرفعال یا دارای نواقصی است.

فعالان محيط زیست :
شهرداري ایذه نباید درختان را قطع كند

در حالی که جمعی از فعالان محیط زیست و شهروندان ایذه 
توسط شهرداری  ایذه  مرکزی  بلوار سینما  درختان  قطع  به 
اعتراض کردند، شهردار ایذه هرگونه قطع درختان را در این 

بلوار تکذیب کرد.
جمعی از فعالان محیط زیست و شهروندان خواهان مشخص 
در  موجود  بلوار  تخریب  به هنگام  درختان  قطع  شدن علت 

خیابان سینما مرکزی شدند.
یکی از فعالان محیط زیست ایذه، گفت: با توجه به اینکه ایذه 
با کمبود فضای سبز مواجه است، قطع این درختان جوان و ۲۵ 

ساله، چه دلیلی می تواند داشته باشد.
در همین رابطه اسدی شهردار ایذه گفت: ما فقط درختان بلوار 

را کوتاه کردیم و هیچ درختی قطع نشده است.
وی ادامه داد: برخی درختان به دلیل اینکه ریشه آنان به آسفالت 
قدیمی رسیده بود و خشک شده بودند، با وزش باد افتاده بودند 

که شهرداری اقدام به جمع آوری آنها کرد.

سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان :
محدودیت ها در اهواز یك ماهه است

اعمال  آغاز  از  خوزستان  در  کرونا  مدیریت  ستاد  سخنگوی 
محدودیت های جدید کرونایی در ۱۰ شهر استان از دیروز خبر داد.

رضا نجاتی، اظهار کرد: از ساعت ۱۸ روز گذشته در ۱۰ شهر 
خوزستان محدودیت های کرونایی اعمال می شود.

تمامی  محدودیت ها،  اعمال  جدید  مصوبه  در  افزود:  وی 
مشاغل و اصناف به جز بیمارستان ها و مراکز بهداشتی درمانی، 
مطب ها، داروخانه ها، آتش نشانی، فروشگاه های مواد غذایی، 
سوپرمارکت ها، نانوایی ها، قصابی ها و میوه فروشی ها تا ساعت 

۱۸ اجازه فعالیت دارند.
نجاتی گفت: این محدودیت ها در سه شهر اهواز، مسجدسلیمان 
و کارون به مدت یک ماه اعمال خواهند شد و در شهرهای 
آبادان، بهبهان، امیدیه، دزفول، شوشتر، رامهرمز و باوی نیز به 

مدت یک هفته اجرا می شوند.
سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان افزود: مصوبه قبلی 
رستوران ها،  ورزشی،  باشگاه های  آرایشگاه ها،  تعطیلی  یعنی 
تالارهای اجتماعات و کاهش ساعات فعالیت ادارات نیز به قوت 

خود باقی است.

قابل توجه بيکاران ؛
اولين مركز مشاوره شغلی
 در آبادان راه اندازي شد

رئیس آموزش فنی  و حرفه ای آبادان با اشاره به راه اندازی اولین 
مرکز مشاوره شغلی و کاریابی در این شهرستان، گفت: مراکز 
و کارگاه های صنعتی موظف هستند نیروی مورد نیاز خود را 
به این مرکز مشاوره شغلی و کاریابی اطلاع دهند تا از این 
طریق، افراد متخصص جویای کار را به مراکز کارگاهی مرتبط 

با تخصص معرفی کنیم.
فاضل کعب عمیر، با اشاره به راه اندازی مرکز مشاوره شغلی و 
کاریابی، اظهار کرد: هدف اصلی از راه اندازی این مرکز ارائه 
مشاوره شغلی به افراد جویای کار است؛ به افرادی که تخصص 
دارند نیز مشاوره هایی در خصوص تخصص شان ارائه می شود و 
افرادی که تخصصی ندارند نیز به مراکز آموزش فنی و حرفه ای 

ارجاع داده می شوند.
قانون، مراکز و کارگاه های صنعتی موظف  افزود: طبق  وی 
هستند نیروی مورد نیاز خود را به این مرکز مشاوره شغلی و 
کاریابی اطلاع دهند تا از این طریق، افراد متخصص جویای کار 

را به مراکز کارگاهی مرتبط با تخصص معرفی کنیم.
رئیس آموزش فنی  و حرفه ای آبادان گفت: علاوه بر این در 
مرکز مشاوره شغلی و کاریابی، بانک اطلاعاتی از افرد جویای 

کار و متخصصان تشکیل می شود.
کعب عمیر در پایان گفت: مهارت آموزان فنی وحرفه ای نیز پس 
از کسب گواهی می توانند از امکانات این مرکز استفاده کنند. 
این مرکز به نوعی یک ابزار بسیار خوب برای کاریابی است و 

اولین مرکز مشاوره شغلی و کاریابی در آبادان است.

وجود  با  گفت:  کشور،  محاسبات  دیوان  رئیس 
هیات  حکم  و  بازرسی  سازمان  های  بررسی 
وزارت  و  دولت  اصرار  دلیل  دیوان،  مستشاری 
اقتصاد را بر عدم فسخ واگذاری شرکت هفته تپه 

را متوجه نمی شویم.
مهرداد بذرپاش رئیس دیوان محاسبات کشور در 
جلسه معارفه حاکم شرع دیوان محاسبات ضمن 
گرامیداشت و تسلیت فوت عبداللهی حاکم شرع 
قبلی، گفت: رحیمی به حکم رئیس قوه قضائیه 
برای این جایگاه در دیوان محاسبات منصوب شده 

است که از آیت ا... رئیسی تشکر می کنیم.
در  خدمت  سابقه  سال   ۲۷ رحیمی  گفت:  وی 
ساختار  اهمیت  به  بنابراین  دارد  را  قضا  دستگاه 
دیوان  خانواده  است،  واقف  محاسبات  دیوان 
مالی  های  رویه  تا  کند  می  تلاش  محاسبات 
کشور را اصلاح کند.  بذرپاش ادامه داد: بسیاری 
از گرفتاری های امروز کشور به دلیل همین رویه 
های مالی است و دیوان محاسبات افتخار می کند 
که با حضور دادستان، هیات مستشاری، مدیران و 
پرسنل باتجربه که همگی شأن قضاوت دارند، به 

دنبال اصلاح این رویه ها است.
رئیس دیوان محاسبات کشور تاکید کرد: بنای ما 
در دیوان محاسبات اصلاح امور و رویه های مالی 

است و نه تشکیل پرونده اما پرونده هایی هم به 
ضرورت تشکیل می شود که برای تعیین تکلیف 

به قوه قضائیه ارسال می شود.
وی با بیان اینکه امروز کشور از کم اقدامی و بی 
اقدامی بیشتر از خطای اقدامی رنج می برد، گفت: 
در  دیروز  از  را  بودجه سال ۹۸  تفریغ  بررسی  ما 
دیوان محاسبات آغاز کردیم، در این بررسی ها در 
زمان قرائت بند، بند گزارش به این نتیجه رسیدیم 
که برخی از این بندها فاقد عملکرد هستند و یا 
اینکه هیچ گونه عزمی برای اجرای آن ها وجود 

نداشته است.
بذرپاش تصریح کرد: امروز ریسک در مدیریت به 
حداقل رسیده و یکی از دلایل عمده کاستی ها در 
کشور از همین قسمت ناشی می شود بنابراین در 
دیوان محاسبات براساس یک توافق مقرر شده، 
به مدیرانی که می خواهند کار کنند، کمک شود.

در  ما  داد:  ادامه  کشور  محاسبات  دیوان  رئیس 
هیات های مستشاری دیوان محاسبات از مدیران 
باتجربه هم استفاده کرده ایم تا اعضا تنها با نگاه 
قضایی و مالی به مسائل ننگرند بلکه نگاه اجرایی 

هم داشته باشند.
وی با اشاره به رسیدگی برخی پرونده های مهم 
واگذاری  بحث  کرد:  اظهار  محاسبات،  دیوان  در 
دیوان  در  جدی  صورت  به  دولتی  های  شرکت 
پرونده  که  گرفته  قرار  رسیدگی  مورد  محاسبات 
هفت تپه از مهم ترین آن ها است و نمی دانم 
دلیل اصرار دولت به ویژه وزارت اقتصاد بر عدم 
بازرسی  سازمان  چیست؟  واگذاری  این  فسخ 
بررسی کرده و هیات مستشاری دیوان حکم داده 

است اما نمی دانم چرا اجرا نمی شود.
به  کمک  محاسبات  دیوان  بنای  افزود:  بذرپاش 
دولت است، دولت اکنون در شرایط سخت کشور 
ها  آن  به  باید  ما  و  گرفته  قرار  میدان  وسط  در 
کمک کنیم اما اینگونه مسائل مانند فسخ واگذاری 
است که  دقیق  و  متقن  بسیار  تپه  شرکت هفت 
ما دلیل اصرار برخی را بر عدم این فسخ متوجه 

نمی شویم.
بر  تاکید  ضمن  کشور  محاسبات  دیوان  رئیس 
گفت:  محاسبات،  دیوان  در  شرع  حاکم  اهمیت 
امیدواریم یک کار خوبی را در کنار خانواده دیوان 
محاسبات برای کشور انجام دهیم و در گام دوم 
بتوانیم گامی در عملیاتی کردن خواسته  انقلاب 

های مقام معظم رهبری در کشور برداریم.

تصریح  با  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  اپیدمیولوژی  مدیرگروه 
اینکه اگر کشور به شکل کامل قرنطینه نشود، شاهد قتل عامل 
کل  بگذاریم،  کنار  را  بندی ها  رنگ  گفت:  بود،  خواهیم  کرونا 

کشور شرایط بسیار وخیمی دارد.
هاله قائم بیان کرد: از همان ابتدای اپیدمی کرونا، مشاوران در 
ناشی  دائما مسائل و مشکلات  با کرونای کشوری  مرکز مبارزه 
دیگری  از  پس  یکی  که  دادند  هشدار  را  بیماری  این  شیوع  از 

اتفاق افتاد.
ویبا بیان اینکه تعطیلی و بازگشایی ها هیچکدام در زمان درستی 
مراحلی  دارای  را  تصمیماتی  چنین  انجام  و  اخذ  نشد،  اجرایی 
بیماری  شیوع  افسارگسیختگی  از  می توانست  که  دانست  خاص 
و  تعطیلی  با  می شد  کرد:  خاطرنشان  کند،  جلوگیری  کرونا 

قرنطینه کامل کشور جلوی مرگ و میر بالا را گرفت.
ادامه  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  اپیدمیولوژی  گروه  مدیر 
را  کشور  نمی توان  اقتصادی  مسائل  دلیل  به  می شود  گفته  داد: 
اقتصادی  بار  آیا  که  است  این  سوال  حال  کرد،  کامل  قرنطینه 

تحمیل شده ناشی از شیوع کرونا که بر دوش کشور تحمیل شد، 
اجرای  با  و  تر  قبل  بسیاری  که  است  باری  از  سبک تر  و  کمتر 

قرنطینه کامل می توانستیم تحمل کنیم؟
* موافق رنگ بندی نیستم

چاره ای  اکنون  اینکه  بر  تاکید  با  اپیدمیولوژی  متخصص  این 
و  استان  بندی  رنگ  با  گفت:  نداریم،  کشور  کامل  قرنطینه  جز 
شهرستان ها موافق نیستم چون در مردم ایمنی کاذب و دوگانگی 

ایجاد می کند.
این  این است که در  این مرحله  به گفته قائم، وظیفه دولت در 
روزهای سخت کشور را به طور کامل قرنطینه کند، چون جان 
انسان ها در میان است و وظیفه انسانی ماست که گوشزد کنیم 

و جلوی مرگ و میر را بگیریم.
* از مردم گله مندیم

همه  نباید  مندیم  گله  مردم  از  گفت:  مردم  از  گلایه  با  وي 
هشدارها  علی رغم  مردم  بیندازیم؛  دولت  گردن  به  را  تقصیر 
می گیرند  دورهمی  ماسک  بدون  جوانان  نمی کنند.  رعایت 

برای  کرونایی  مرگ  که  می کنند  تصور  برخی  متاسفانه  و 
است. همسایه 

مدیر گروه اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی شیراز اضافه کرد: 
و  کامل  ماندن  خانه  در  جز  چاره ای  نکنند،  رعایت  مردم  اگر 
نیروهای  اکنون  هستم  معتقد  داشت.  نخواهیم  نظامی  حکومت 
نظامی هم باید به میدان بیایند، نه به دلیل کنترل اپیدمی بلکه 

برای تنفس کادر سلامت که خسته شده و بریده اند.
نظارت  اما  کنیم  تعطیل  اگر  که  موضوع  این  بر  تاکید  با  قائم 
درون  گفت:  ندارد،  فایده ای  باشند،  باز  راه ها  و  باشیم  نداشته 
تخت های  تعداد  که  باشیم  این  فکر  به  باید  نیز  سلامت  حوزه 

بیمارستانی و نقاهتگاه ها را افزایش دهیم.
* وضعیت مبتلایان در ادارات بسیار وحشتناک است

مدیر گروه اپیدمیولوژی دانشگاه علوم پزشکی شیراز در ادامه از 
موارد  پیگیری  و  به صورت وسیع  انجام تست  تا  دولت خواست 
افزود:  و  دهد  قرار  خود  کار  دستور  در  را  دقیق  طور  به  مثبت 

وضعیت مبتلایان در ادارات بسیار وحشتناک است.

یک نماینده مجلس شورای اسلامی درخصوص شفافیت شرکت 
را  شرکت ها  مالی  وضعیت  اگر  کرد:  بیان  بورس  در  حاضر  های 
شفاف کنیم، قطعا می توانیم مشارکت مردم را بالا ببریم که نتیجه 
نقدی  سامان دهی سرمایه های  و  بازدهی  بردن  بالا  آن سودهی، 

سرگردان خواهد بود.
مانند شرکت  دولتی  ورود شرکت های  لزوم  درباره  علی موسوی، 
که  این  گفت:  است،  شده  رو  به  رو  رشد  با  که  بورس  در  شستا 
بتوانیم شرکت های سودده دولتی را وارد بورس کنیم تا مردم هم 
مشارکت  خصوصی سازی  جمله  از  مختلف  بحث های  در  بتوانند 

کنند و راه هموار شود، بسیار اقدام خوبی است.
در  کرد:  خاطرنشان  اسلامی  شورای  مجلس  در  ملکان  نماینده 
مشارکت  محورهایش  از  یکی  گفتیم  هم  مقاومتی  اقتصاد  بحث 

مردم است و ما باید اقتصاد را مردمی کنیم.
جمله  از  اقتصادی  مسائل  در  مردم  که  هنگامی  داد:  ادامه  وی 
داشته  مشارکت  دولتی  بزرگ  کارخانه های  و  شکل گیری شرکت 
به  زیرا  کنیم،  دنبال  را  سرمایه گذاری  بحث  می توانیم  ما  باشند؛ 

بازار می شود که  واسطه حضور مردم سرمایه های سرگردان وارد 
از این طریق می توانیم از یک سو تولید را پیش ببریم و از سوی 

دیگر اشتغال را افزایش دهیم.
اگر  تاکید کرد: می دانید که  نماینده مجلس شورای اسلامی  این 
اشتغال تاسیس کنیم،  ایجاد  برای  را  بتوانیم کارخانه های مولدی 
از  یکی  امر  این  که  کنیم  ریشه کن  را  بیکاری  بیماری  می توانیم 

اهداف عالی مقام معظم رهبری و اقتصاد  مقاومتی است.
وی درباره این که شرکتی مانند شستا اگر وارد بورس شود چقدر 
انجام داده  ضرورت دارد که به طور شفاف و دقیق آن چه را که 
است در اختیار رسانه ها قرار دهد، گفت: منظور شرکتی مانند شستا 
نیست، هر شرکتی که وارد بورس می شود باید از هر جهت آمادگی 
بورس  در  بتواند  برساند که  اندازه ای  به  را  باشد و خودش  داشته 

ارائه شود.
موسوی با بیان این که بحث شفافیت به اندازه بازدهی بسیار مهم 
قطعا  کنیم،  شفاف  را  شرکت ها  مالی  وضعیت  اگر  گفت:  است، 
می توانیم مشارکت مردم را بالا ببریم که نتیجه آن سودهی، بالا 

خواهد  سرگردان  نقدی  سرمایه های  سامان دهی  و  بازدهی  بردن 
بود. 

وی تاکید کرد: هر شرکتی وارد بورس شود، باید صلاحیت بورس 
کمک  بسیار  ارزش گذاری  به  شفافیت  بحث  زیرا  کند؛  احراز  را 

می کند که این بسیار مفید است.
نماینده ملکان در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر این که باتوجه به 
شرایط تحریمی چگونه می توانیم جهش تولید داشته باشیم، عنوان 
کرد: امروز در بخش تولید یکی از مشکلات ما  بحث نقدینگی 
است؛ تولیدکنندگانی داریم که برای خرید مواد اولیه و حتی توسعه 
کارخانه هایشان نیاز به نقدینگی دارند اما باتوجه به شرایط کشور 

نمی توانند این کار را انجام دهند.
بتوانیم نقدینگی سرگردان را وارد  بیان این که زمانی که  با  وی 
تولید کنیم، تولیدکننده را توانمند کرده ایم، اظهار داشت: اگر این 
وقت  آن  ببرد،  تولید  سمت  به  را  سرگردان  نقدینگی  تولیدکننده 
و  تولید  جهش  می رود،  بالا  کیفیت  می کند،  پیدا  افزایش  تولید 

اشتغال هم صورت می گیرد و رفع بیکاری می شود.

کمبود  تداوم  به  اشاره  با  داروسازان  انجمن  مدیره  هیئت  عضو 
آن  تهیه  برای  منتخب  داروخانه های  تعیین  از  در کشور  انسولین 

توسط بیماران انتقاد کرد.
انتقاد  با  ایران  حمید خیری عضو هیئت مدیره انجمن داروسازان 
چرخشی  داروخانه های  جای  به  منتخب  داروخانه های  تعیین   از 
به  کرد:  بیان  دیابتی،  بیماران  برای  انسولین  دریافت  با  رابطه  در 
علت کمبود انسولین، تصمیم بر این شد که همان مقدار انسولین 
موجود هم با کنترل بیشتری عرضه شود، بنابراین توزیع آن توسط 
داروخانه های منتخب صورت گرفت، موضوعی که انجمن عملا با 
به صورت چرخشی  داروخانه ها  بود  بهتر  است، چون  مخالف  آن 

انسولین را در داروخانه ها توزیع کنند.
وی ادامه داد: اینکه داروخانه ها در نقاط مشخص انسولین توزیع 

آنجا  به  کرونایی  این شرایط  در  باید  دریافت،  برای  و همه  کنند 
هجوم ببرند و بیماری که مثلا در شرق یک شهر زندگی می کند، 

برای دریافت انسولین به غرب برود، منطقی نیست.
*  ۹۵ درصد داروخانه ها مکانیزه شده است

داروخانه ها مکانیزه است  افزود: در حال حاضر ۹۵ درصد  خیری 
و انسولینی که به آنها داده می شود، ورود و خروجش کاملا ثبت 
می شود و همه چیز کاملا واضح است، البته بیماری که با نسخه 
پزشک به داروخانه مراجعه می کند، قبل از این باید به ساختار بیمه 
مراجعه کرده باشند و به عنوان بیمار دریافت کننده انسولین ثبت 
بیمار  پزشک،  تجویز  میزان  اساس  بر  کرد:  بیان  باشند.وی  شده 
دارو دریافت می کند، در این صورت بیمار دیگر در هیچ نقطه ای 
از ایران تا زمانی که آن انسولین به پایان نرسد، نمی تواند انسولین 

دریافت کند، انسولینی که به داروخانه داده می شود و از آن خارج 
می شود، کاملا مشخص است، بنابراین با وجود تعداد کم انسولین 

نظام نظارت بر آن کاملًا شفاف است.
* تغییر در اندازه مصرف انسولین برای بیمار خطرآفرین است

خیری در ادامه افزود: همه انواع انسولین در داخل کشور ساخته 
کمبود  حاضر  حال  در  شود،  وارد  باید  آن  از  بخشی  و  نمی شود 

انسولین داریم و باید از داروخانه های خاص تهیه شود .
وی در مورد برخی اظهارات که می توان در شرایط کمبود انسولین 
قند  میزان  اساس  بر  انسولین  استفاده کرد، گفت:  آن  دوز کم  از 
بیمار  برای  می تواند  آن  زیاد  یا  کم  و  می شود  تعیین  بیمار  خون 
که  چیزی  آن  از  بیشتر  یا  و  کمتر  نمی توان  و  باشد  خطرآفرین 

پزشک تجویز کرده، استفاده کرد.

زیست  محیط  و  طبیعی  منابع  آب،  کشاورزی،  کمیسیون  رییس 
مجلس شورای اسلامی برخی نواقص اجرای بخشی از طرح ۵۵۰ 
هزار هکتاری رهبر معظم انقلاب درجزیره مینو خرمشهر را عمده 
مشکل کشاورزان این منطقه دانست و گفت: تسریع در تکمیل این 
جریان  در  ساداتی نژاد  سیدجواد  است.  ضروری  خرمشهر  در  طرح 
بازدید از زمین های کشاورزی و نخلستان های جزیره مینو خرمشهر 
نادرست  لوله گذاری  و  آبرسان  نهرهای  کردن  مسدود  کرد:  بیان 
کشاورزان  عمده  مشکلات  از  زهکشی  آبیاری  طرح  نواقص  و 

جزیره مینو است.
وی تامین اعتبار برای اجری طرح های آبیاری زمین های کشاورزی 
به ویژه در جزیره مینو را خواستار شد و افزود: اگر ساز و کار مناسب 
برای رساندن آب به زمین های کشاورزی اندیشیده نشود کشاورزان 

نمی تواند استفاده مطلوب را از آن داشته باشند.

ساداتی نژاد وجود معارضان و کمبود اعتبارات را از مشکلات موسسه 
جهادنصر برای تکمیل طرح ۵۵۰ هزار هکتاری بیان کرد و گفت: 
کمبود اعتبارات، بالا رفتن هزینه ها و تکمیل نشدن طرح در جزیره 

مینو از مشکلات عمده موسسه جهادنصر است.
وی گفت: پیش از شروع جنگ تحمیلی بیش از۹۰۰ هزار اصله نخل 
خرما در جزیره مینو خرمشهر وجود داشت و پس از پایان آن، ۱۰ 
هزار اصله و پس از توسعه این رقم به ۲۰ تا ۲۵ هزار اصله نخل 
رسید و ۲ درصد رشد را نشان می دهد. ساداتی نژاد بیان کرد: نوسازی 
در حوزه توسعه نخلستان و ایجاد زیرساخت ها مناسب در این منطقه 
می تواند از مهاجرت کشاورزان جلوگیری کند این در حالی است که 
برخی از کشاورزان به دلیل نبود زیرساخت ها از این منطقه مهاجرت 

کردند که برای بازگشت آنها باید زمینه را فراهم کرد.
وی گفت: سازمان منطقه آزاد اروند باید به جزیره مینو به عنوان یک 

منطقه گردشگری کشاورزی نگاه کند در عین حال جذابیت فوق 
العاده گردشگری در این جزیره میتواند بهره برداری دوگانه  کشاورزی 
باشد. رییس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع  و گردشگری داشته 
طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی نبود صنایع تبدیلی 
را از عمده مشکلات توسعه بخش کشاورزی در خرمشهر دانست و 
افزود: یکی از مشکلات عمده آبادان و خرمشهر نبود صنایع تبدیلی 
برای محصول خرما که یک محصول استراتژیک است که متاسفانه 

زنجیره ارزش این محصول در منطقه تکمیل نشده است.
 ۵۵۰ طرح  مشکلات  و  مسایل  بررسی  را  سفر  این  از  هدف  وی 
هزار هکتاری در جزیره مینو بیان کرد و گفت: به دنبال درخواست  
میدانی کشاورزان منطقه خرمشهر و پیرو سفر رییس مجلس شورای 
اسلامی بحث نظارت میدانی و بررسی مسایل و مشکلات بخش 

کشاورزی در این منطقه در دستور کار است.  

عليرغم حکم دیوان محاسبات و سازمان بازرسي در فسخ واگذاري هفت تپه ؛

دولت مانع عزل اسدبيگي مي شود

وضعيت وحشتناك کرونایي ها در ادارات ؛

چاره ای جز حکومت نظامی وجود ندارد

نماینده مجلس :

شفافيت مالی شرکت ها پول هاي سرگردان را سامان مي دهد

عضو هيات مدیره انجمن داروسازان : کمبود انسولين داريم

رئيس کميسيون کشاورزی مجلس در خرمشهر :

توسعه نخلستان ها مانع مهاجرت کشاورزان مي شود


